
 

 

SATTUi Informa: Resum del Comité de Seguretat i Salut 28/09/2023 
 

El passat 28 de setembre de 2023 es va celebrar el Comité de Seguretat i Salut (CSS). Us resumim 
breument la informació més significativa (alguns aspectes són respostes a preguntes fetes per la part 
sindical): 

1. Es continua amb l’avaluació de riscos laborals i plans d'autoprotecció en diferents centres. 

2. Formació del pla d’autoprotecció en diferents centres. 

3. Vacunació contra l’hepatitis. 

4. Cursos de formació sobre riscos químics. 

5. Protecció radiològica. 

6. Gestió de residus en l’Institut Cavanilles. 

7. Ampliació de plantilla per a cobrir dues places vacants de personal tècnic en l’SPMA. 

8. Accident de l’ascensor de Filologia: després de retre compte del problema ja “solucionat”, des de 
SATTUI informem que l’ascensor continua sense funcionar. 

9. En l’eixida de la Biblioteca d’Humanitats se colpejà un treballador per caiguda fortuïta. 

10. Consultàrem en quina situación està el magatzem de Jeroni Muñoz: informen que hi havia un 
problema d’olors, alguns productes eren combustibles i s’han retirat. També s’ha reparat l’aire 
condicionat. 

11. Representants de la UVEG s’han reunit amb representants dels ajuntaments de Burjassot i València 
per tractar de donar una solució a punts conflictius. 

12. Consultem pel repartiment de màscares: s'han donat unes 3000 màscares a dues ONGs i al Centre 
de simulació de l'UCIM per a pràctiques. S'han atés peticions fetes i, si algú més té necessitat, es 
continua amb la distribució. 

13. COVID: per a poder administrar la vacuna per la UVEG ha de ser autoritzat per Conselleria. 

14. Fisiologia, accés en la 5a planta: projecte de modificació en marxa. 

15. Reunions de la Comissió Permanent del CSS: es proposa que a més de presencial es puguen realitzar 
conjuntament de manera en línia. 

16. DANA: en general hi ha hagut poques incidències. On més repercussió ha tingut ha estat al Campus 
de Burjassot. No hi ha hagut danys personals. 

17. Comentàrem, que a banda les 2 places de personal tècnic per a l’SPMA, com ja esmentàrem en 
l'últim CSS, cal tindre en compte la reclassificació de les infermeres del SPMA, a infermeres del 
treball. 

18. Consultàrem en quina situació estan els centres sotmesos a altes temperatures i ens diuen que sí 
s'han portat a terme les mesures provisionals. Proposem que, el Vicerector corresponent, done 
prioritat a aquestes gestions (en la part que afecta la UVEG), quan siguen temes que afecte la salut 
de la comunitat. 

19. Demanem que consideren el Manual d’Acollida i Tutorització com a competència del CSS, ja que és 
per a previndre possibles conflictes, càrregues de treball, assignació de funcions…; diferents 
problemes que genera el continu canvi de personal. La presidenta respon que s'ha encarregat a 
Vicegerència, encara que això no significa que, des de CSS, no hi participem. 


